

Question & Answer

Q1 : is dock to dock service acceptable?

Will there be ESDC staff onsite to receive the product and place in the warehouse? Or do we need arrange to have a team meet the shippers onsite to offload the product and place in the warehouse?

R5:

A	Location	EMPLOYMENT AND SOCIAL DEVELOPMENT CANADA ESDC Regional Warehouse Unit B 108 9355 198th Street Langley, B.C. V1M 3J9
B	Dock	Loading dock can accommodate all transport trucks Full Size 18 Wheel Semi Trailers make regular deliveries to this location
C	Lift	Lift – Yes (forklift and pallet jacks)
D	Door	Height: 10' Width: 8'
2.2	Freight Elevator	Yes / No - No
2.3	Other	<p>Delivery is to be completed during the hours as defined below:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Monday to Friday, 8:00am to 4:00pm – Delivery only between 8 am and 4 pm. • After Hours & Weekends: Time – No Deliveries after Hours or Weekends • Merchandise must be delivered on skids? - Yes Delivery on Skids • Warehousing personnel will be responsible for the unloading of skids – Yes • The Contractor is to contact ESDC at least 24 hours in advance of accessing the delivery location – Yes

Q5: le service de quai à quai est-il acceptable? Y aura-t-il du personnel d'EDSC sur place pour recevoir le produit et le placer dans l'entrepôt? Ou avons-nous besoin d'une équipe pour rencontrer les expéditeurs sur place afin de décharger le produit et de le placer dans l'entrepôt?

R1 :

A	Location	EMPLOI ET DÉVELOPPEMENT SOCIAL CANADA EDSC Entrepôt régional Unit B 108 9355 198th Street Langley, B.C. V1M 3J9
B	Quai	Le quai de chargement peut accueillir tous les camions de transport. Les semi-remorques pleine grandeur à 18 roues effectuent des livraisons régulières à cet endroit.
C	Levage	Levage – Oui (chariot élévateur et transporteur de palettes)
D	Porte	Hauteur: 10' Largeur: 8'
2.2	Freight Elevator	Oui / Non - Non
2.3	Autres	La livraison doit être effectuée pendant les heures définies ci-dessous.: <ul style="list-style-type: none"> • Lundi au vendredi, 8:00hr à 16:00hr – Livraison seulement entre 8 hr. et 16 hr. • Après les heures & Fin de semaine: Time – Non, aucune livraison après les heures & Fin de semaine • La marchandise doit être livrée sur des palettes.? - Oui • Le personnel d'entreposage sera responsable du déchargement des palettes – oui • L'entrepreneur doit contacter EDSC au moins 24 heures avant d'accéder au lieu de livraison. – oui